

7**D**5N 北京+古北水镇 **BEIJING+GUBEI WATER TOWN**

Tour Code: COQ-9



Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



青简行程: 启程 🛪 北京 北京 第二天 (机上用餐/午/晚) ☑ 天安门广场 ☑ 人民英雄纪念碑 (外观人民大会堂/国家博物馆) ☑ 故宫 故宫每逢周一关闭,如遇故宫闭馆或限流, 调整为恭王府+景山公园俯瞰故宫全景 ☑ 王府井大街 ☑ 和平菓局 北京 🔒 (141公里) 古北水镇 第三天 (早/午) ☑ 古北水镇 ☑ 司马小烧酒坊 ☑ 永顺染坊 ☑ 杨无敌祠 ☑ 八旗会馆 ☑ 司马台长城 (不含缆车) ☑ 长城水舞灯光秀 ☑ 无人机表演(视天气而定) 古北水镇 🔒 (141公里) 北京 第四天 (早/午/晚) ☑ 什刹海风景区 ☑ 烟袋斜街 ☑ 外观钟鼓楼 ☑ 鼓楼东大街 第五天 北京 (早/午/晚) ☑ 首钢园 (滑雪大跳台) ☑ 颐和园 ☑ 圆明园+大水法 ☑ 鸟巢 (外观) ☑ 水立方 (外观) 北京 第六天 (早/午/晚) ☑ 天坛公园 (圜丘坛、回音壁、祈年殿) ☑ 前门大街 ☑ 外观正阳门箭楼 ☑ 北京坊 ☑ 星巴克旗舰店 ☑ Page one图书馆 ☑ 杨梅竹斜街 北京 🛪 回程 第七天 (早/机上用餐)

☑ 早餐后出发到机场

观光景点:

古北水镇

- ◆ 古北水镇 古北水镇位于北京市密云区古北口镇,背靠中国最美、最险的 司马台长城,坐拥鸳鸯湖水库,是京郊罕见的山水城结合的自然古村落。景 区开放有民国街区,老营区,水街风情区,日月岛民俗文化区,汤河古寨区, 民宿餐饮区等,是典型的北方旅游度假小镇。
- ◆ 司马台长城 中国唯一一处保留明代原貌的长城。城墙依险峻山势而筑,以 奇、特、险著称于世。保存有完整的20座敌楼,尤其望京楼筑于海拔千米的陡 峭峰顶,可遥望到北京城,景观绝佳。被联合国教科文组织确定为"原始长 城"、英国的泰晤士报曾评之为"全球不容错过的25处风景之首"。

北京

- ◆ 天安门广场 位于北京市中心,可容百万人举行集会是世界名城中最大的 广场。
- ◆ 人民英雄纪念碑 位于中华人民共和国首都北京市天安门广场的中央,在 天安门城楼、长安街、国旗旗杆以南,毛主席纪念堂以北,是1949年中国 人民政治协商会议第一届全体会议为纪念中国近现代史上牺牲的人民英雄而 建的纪念碑。
- ◆ 故宮 又名紫禁城,是明清两代皇帝住过的皇宫。它位于北京市中心,面积 达72万平方米,是世界上规模最大的宫殿建筑群。故宫可以分为两大部分, 南为工作区,即外朝,北为生活区,即内廷。外朝内廷的所有建筑排列在中 轴线上,东西对称,秩序井然。
- ◆ 天坛 中国现代最大坛庙建筑,它乃明、清两代帝王祀天祈谷的坛庙,主要包括祈年殿、皇宇、回音壁、围丘、斋宫等。
- ◆ 首钢园 首钢始建于1919年,是百年首钢工业文化的发祥地,园区景致独特,自然山水与工业遗存、体育与冬奥文化融为一体,已被列为北京市绿色生态示范区。首钢滑雪大跳台选址首钢老工业园区北区,是2022年北京冬奥会自由式滑雪大跳台和单板滑雪大跳台比赛项目场馆。
- ◆ 頤和园 原名清漪园,始建于公元1750年;1860年的第二次鸦片战争中, 清漪园被英法联军烧毁;1886年,清政府挪用海军,军费等款顶重修,并 于两年后改名颐和园,作为慈禧太后晚年的颐养之地。

✓5 早餐 / 5 午餐 / 4 晚餐
风味餐:
★ 北京烤鸭 ★ 青花瓷小火锅 ★ 老北京炙子烤肉 ★ 炸酱面风味

$\star \star \star \star \star \star z^{Z}$

酒店住宿(5晚)		
✓京上国际酒店或瑰悦酒店或同级	х	2 晚
才古北水镇大酒店或同级	х	1晩
✓东方安颐酒店或同级	х	2 晚

推荐自费:杂技表演+雍和宫【两位皇帝的潜龙邸,中国最大的独木雕像佛像】+三里屯Village【北京时尚潮流聚集地】+车游长安街夜景 [人民币380/每人]

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日,公众假期, 天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 会读:行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。



SCHEDULE

D1

D2

DEPARTURE T BEIJING

(MOB/L/D)

(B/L/D)

(B/L/D)

- ✓ Tian An Men Square
- Monument to the People's Heroes
- Forbidden Citv

BEIJING

- ※ The Forbidden City is closed every Monday. If the Forbidden City is closed or has limited capacity, it will be adjusted to Prince Gong's Mansion + Jingshan Park to overlook the panoramic view of the Forbidden City.
- ☑ Wang Fu Jin Street
- ✓ Peace Bureau

BEIJING 🛱 (141km) D3 **GUBEI WATER TOWN** (B/L)

- Gubei Water Town
- Sima Xiaoshao Distillery
- ✓ Yongshun Dyeing House
- **Yangwudi Temple**
- ☑ Bagi Hall
- Simatai Great Wall (Exclude Cable Car)
- Great Wall Water Dance Light Show
- ☑ UAV performance (Subject to weather)

GUBEI WATER TOWN D4 🛱 (141km) BEIJING (B/L/D)

- Shisha Lake Bar Street
- Skewed Tobacco Pouch Street
- Drum Tower (outlook)
- Gulou East Street

D5 BEIJING

- Shougang Park (ski platform)
- ✓ The Summer Palace
- Yuanmingyuan +da shui fa
- Olympic Stadium (outlook)
- ☑ The National Aquatic Centre (outlook)

D6 BEIJING

- ✓ Temple of Heaven
- Qianmen Street
- Zhengyangmen Archery Tower (outlook)
- **☑** Beijing Square
- Starbucks flagship store
- ☑ Page One library
- Yang Mei Zhu Xie Jie

BEIJING X DEPARTURE D7 (B/MOB)

☑ Transfer to airport after breakfast

TOURIST ATTRACTIONS:

GUBEI WATER TOWN

- Gubei Water Town is backed by the most beautiful and dangerous Simatai Great Wall in China and sits on the Yuanyang Lake Reservoir. It is a rare natural ancient village combining landscape and city in the suburbs of Beijing. The scenic area is open to the public, including the Republic of China block, the old camp, the water street style area, the Riyue Island folk culture area, the Tanghe Ancient Village area, and the homestay dining area. It is a typical northern tourist resort town.
- Simatai Great Wall The only Great Wall in China that retains the original appearance of the Ming Dynasty. It has been identified as the "Original Great Wall" by UNESCO and has been rated as "the top 25 scenic spots in the world that cannot be missed" by the Times of the United Kingdom.

BEIJING

- Tian An Men Square Tian An Men Square is the largest square in the world and can hold about one million people in the same time. It is surrounded by the Forbidden City in the north, the Great Hall of People in the west and museums of Chinese History and Chinese Revolution in the east.
- Forbidden City The largest and best-preserved collection of ancient buildings in China. The complex is divided into two sections - Inner Court the living quarters and Outer Court - the working area.
- Temple of Heaven Is a place where the Ming & Qing Dynasty went to worship Heaven and pray for good harvest.
- Shougang Park Shougang Park founded in 1919, is the birthplace of Shougang's century old industrial culture. The natural landscape is integrated with industrial relics, sports and Winter Olympic culture. Shougang ski jump platform is located in the north area of Shougang old industrial park. It is the venue for Freestyle Ski Jump platform and snowboard ski jump competition in 2022 Beijing Winter Olympic Games.
- Summer Palace This Imperial Garden covers area of 290 hectares. Longevity Hill and Kunming Lake are the few beautiful sites in Summer Palace. UNESCO included the Summer Palace on its World Heritage List. It declared the Summer Palace "a masterpiece of Chinese landscape garden desian.



5 Breakfast / 5 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Peking duck ★ Old Beijing roasted meat
- ★ Qinghuaci small hot pot ★ Jajangmyeon flavor

HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)

- Jingshang International Hotel or similar
- Gubei Water Town Homestay Beijing Orient-Anyi international Hotel or similar

x2 Nights x1 Night x2 Nights

Optional Tour : Acrobatics show + Lama Temple [the residence of the two emperors Qianlong, the largest single-wood statue of Buddha in China] + Sanlitun Village [Beijing fashion trend gathering place] + Night view of Chang'an Street by coah tour (RMB 380/pax)

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice. Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

・北京 BEIJING・

货币 Currency	中国元 – CNY 人民币 – RMB Chinese Yuan – CNY Renminbi – RMB	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used		
货币兑换率 Exchange Rate	10 元 = 马币 6.30 10 CNY = MYR 6.30 "以当天正率为准* *Subject to currency of the day*	拨号代码 Dial Code	中国 : +86 China : +86		
电压 Voltage	电压 – 220伏特 Voltage – almost always 220 V	插座 Power Socket	类型 / Type A – 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B – 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I – 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"		
时差 Time Different	中国 – 时间与马来西亚时间标准时无相差 China – No time different with Malaysia	行李托运 Luggage Allowance	每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.		
气候 Weather	春季 Spring 夏季 Suming 3月 – 5月 6月 – 8月 Mar to May Jun to Aug 5℃ ~ 25℃ 20℃ ~ 35	9, S	K季 Autumn 月 – 11月		
飞机型号 Aircraft Type	A330 B737		B787		
出发日期: Departure Da	ite:	航班行程: Flight :			
团费: Tour Fare:	机场税及燃油附加费: Airport Tax & Fuel Surcharge:				
小费: Tipping:		旅行社代收费: Agent Collection Fee:			
签证: Visa:		旅行保险: Travel Insurance:			
		总数: TOTAL :			

GD Partner:			